
  

À noter que le texte français suit. 

Speaker Scheer thanks Kevin Vickers for his heroic service to Parliament 

Ottawa - January 8, 2015 - The Honourable Andrew Scheer, Speaker of the House of Commons, today 
joined with all Parliamentarians in thanking Kevin Vickers for his heroic service to Parliament as 
Sergeant-at-Arms. 
 
“We are pleased to offer our full support to Kevin Vickers as he embarks on a new chapter within his 
already distinguished career.  We have no doubt that he will bring the same professionalism and 
dedication to his new position as he displayed at the House of Commons,” said Speaker Scheer. “We 
will definitely miss Mr. Vickers. He has brought much to the House of Commons- thanks to his 
exceptional leadership our security systems are stronger, service delivery has been greatly improved, 
and there has been major progress on the plan to preserve and renew our historic Parliamentary 
Buildings.” 
 
The House of Commons security team will be led by Deputy Sergeant-at-Arms and Director General of 
Protective Services, Pat McDonell, until further notice. 
 
“Kevin Vickers has built a remarkable security team that does us proud each and every day,” said 
Speaker Scheer. “His actions, and the bravery displayed by his entire security team this past October, 
will never be forgotten.  He has forged personal connections with many parliamentarians, and so 
while this news is welcomed as an excellent recognition of his skills and abilities, we are somewhat sad 
to see him leave.” 
 
“I join with all Parliamentarians, and everyone in the Parliamentary community, in congratulating 
Mr. Vickers on this great opportunity and in wishing him every success as he takes on this new 
challenge.” 
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Le Président de la Chambre remercie Kevin Vickers pour son service héroïque au 

Parlement 
 

Ottawa - le 8 janvier 2015 - L’honorable Andrew Scheer, Président de la Chambre des communes, 
s’est aujourd’hui joint à tous les parlementaires afin de remercier M. Vickers pour son service 
héroïque au sein du Parlement à titre de sergent d’armes. 
 
« Nous sommes heureux d’appuyer pleinement Kevin Vickers alors qu’il entame un nouveau 
chapitre de sa carrière déjà remarquable. Nous sommes convaincus qu’il démontrera, dans le cadre 
de ses nouvelles fonctions, le même professionnalisme et dévouement dont il a fait preuve à la 
Chambre des communes, de dire M. Scheer. Il va sans dire que M. Vickers nous manquera. Il a 
tellement contribué à la Chambre des communes; son leadership exceptionnel nous a permis de 
renforcer nos systèmes de sécurité, d’améliorer grandement la prestation de nos services et de 
réaliser d’importants progrès en matière de préservation et de renouvellement des édifices 
historiques du Parlement. » 
 
Jusqu’à nouvel ordre, l’équipe de sécurité de la Chambre des communes sera dirigée par 
M. Pat McDonell, sergent d’armes adjoint et directeur général des Services de protection. 
« M. Vickers a mis sur pied une équipe de sécurité remarquable qui fait notre fierté et ce, tous les 
jours, ajoute M. Scheer. Ses actes, ainsi que la bravoure dont son équipe de sécurité a fait preuve en 
octobre dernier, resteront gravés dans nos mémoires à tout jamais. Il a forgé des relations 
personnelles avec de nombreux parlementaires et bien que cette nouvelle se veuille une excellente 
reconnaissance de ses aptitudes et de ses capacités, nous sommes quelque peu triste de le voir 
partir.» 
 
« Je me joins à tous les parlementaires et les membres de la communauté parlementaire pour 
féliciter M. Vickers de cette merveilleuse occasion et pour lui souhaiter beaucoup de succès alors 
qu’il se prépare à relever ce nouveau défi. » 
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